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Terugblik ALV 

Op donderdag 23 mei jl. vond onze jaarlijkse ledenvergadering plaats. Deze keer was ongeveer 
20% van de leden aanwezig.  

We bespraken de financiële positie van onze club. We hebben weliswaar een klein plusje 
overgehouden aan 2023 en de begroting van 2024 leidt naar een plus van € 3.000. Maar dat is 
te weinig om een reserve te bouwen voor investeringen in het pand en het betalen van een 
jaarlijkse vergoeding voor onze hal (zie kopje Accommodatie). 

Verder huldigden we een aantal jubilarissen en kampioenen, heetten we twee nieuwe 
bestuursleden welkom en namen we afscheid van onze bestuurders Martijn en Jaqua. 
Tenslotte bespraken we de dringende vacature van penningmeester. Wim Dankers bood aan 
mee te helpen met de financiën, maar geen bestuursfunctie te willen. De ALV gaf het bestuur 
mandaat om een tijdelijke oplossing te zoeken met Wim Dankers als betrokkene bij de 
financiële administratie. 

Het verslag van de ALV wordt binnenkort naar alle leden van Irene gezonden. 

 

Accommodatie 

Erfpachtovereenkomst 

TTV Irene maakt gebruik van de sporthal via een erfpacht overeenkomst met de gemeente 
Tilburg. Dat contract wordt sinds 2012 telkens met slechts 1 jaar verlengd.  

Aan die tijdelijke situatie komt nu wellicht een einde. Op 11 juni jl. vond op uitnodiging van de 
gemeente een gesprek plaats over een nieuwe erfpachtovereenkomst. De gemeente Tilburg 
stelde ons voor om de overeenkomst af te sluiten voor 30 jaar. En dat tegen een jaarlijkse 
vergoeding van € 2.250 per jaar.  
De overeenkomst kent wel een clausule -en dat is standaard zo bij dit soort contracten- dat 
deze tussentijds opzegbaar is in geval er een groter algemeen belang speelt. Om dit risico te 
ondervangen kunnen we laten opnemen dat bij voortijdig einde de gemeente ons tegemoet 
komt. Denk aan compensatie voor gedane investeringen en het begeleiden naar een nieuwe 
locatie.  
 
In gesprekken een aantal jaren geleden ging het over een bedrag van € 16.000 per jaar. In dat 
opzicht is dit aanbod een heel stuk gunstiger. Anderzijds is de voorgestelde vergoeding wel veel 
hoger dan de € 45 (voorheen 100 gulden) die we jaarlijks sinds 1982 betaalden. 
De voorgestelde vergoeding aan de gemeente betekent een verhoging van onze 



 

huisvestingskosten, maar nog zwaarder weegt dat Irene echt moet investeren om het pand de 
komende 30 jaar op niveau te brengen en te houden. Anders dan bij een huurovereenkomst 
ben je bij een erfpachtovereenkomst namelijk verantwoordelijk voor het gebouw en het 
onderhoud ervan. Denk bv. aan de kosten van het isoleren, de aanschaf van zonnepanelen, de 
aanpak van het sanitair en de herinrichting van de kantine. 
 
Om de hal te kunnen exploiteren zijn de inkomsten op dit moment niet bepaald toereikend. Er 
staat weinig geld op de rekening en we hebben te weinig inkomsten uit contributie en verhuur 
om de zaal goed te kunnen aanpakken. Kortom, we moeten hard werken aan ledenwerving en 
aan het binnenhalen van tafeltennis- en andere (sport)verenigingen. En daarbij hopen we ook 
op jullie ideeën! 
 
Hoe nu verder? 
We hebben aan de gemeente laten weten dat we in het najaar terugkomen op het aanbod. 
Ondertussen is er vanuit het bestuur een commissie georganiseerd, bestaande uit Rob Koggel, 
Geert van Bragt en Rob van Mierlo, die de kansen en bedreigingen op een rij gaat zetten. Ergens 
in het najaar beleggen we dan een extra ALV om met de leden van gedachten te wisselen over 
een voorstel van deze commissie. 

  

Schadeherstel zijmuur 

Irene is met Diamant verwikkeld in een dispuut over de zijmuur van ons pand die bij 
werkzaamheden door Diamant enkele jaren geleden zwaar beschadigd is geraakt. Kort voor 
onze ALV meldde Diamant ons dat komend jaar La Poubelle (onderdeel van Diamant) naast ons 
kavel gaat bouwen, zij het in een wat soberdere vorm dan eerder gedacht. Met die bouw gaat 
Diamant ook onze zijmuur repareren. Eerst stelde Diamant dat de zijmuur niet tot ons kavel 
behoorde en Diamant geen opvolging hoefde te geven aan ons verzoek tot herstel. Na juridisch 
onderzoek kwam men tot de conclusie dat men verzuimd heeft indertijd bezwaar aan te 
tekenen en Diamant nu daarom verantwoordelijk is voor het herstel van de muur. Voorafgaand 
wordt nog met ons overlegd, opdat alle partijen het eens zijn over wat het eindresultaat moet 
zijn. 

Er blijft dat nog één punt om op te lossen: Irene vindt dat de lekkage van het plat dak het 
gevolg is van de schade die door Diamant is aangericht. Irene wil de kosten van de reparatie, 
die ze zelf heeft betaald, daarom nog steeds verhalen op Diamant. 

 

 

 
 

 

VACATURE  
 

We hebben een tijdelijke oplossing gevonden om de administratie bij te houden.  
Maar nog steeds hebben we grote behoefte aan een penningmeester 

 
Wat we van hem/haar verwachten: toewijding aan de club, elementaire kennis van 

boekhouden, één keer per zes weken een vergadering bijwonen. 
 

Wat we je bieden: prettig gezelschap, een aardige uitdaging, nuttig werk en eeuwige 
roem. En desgewenst: ondersteuning, bv bij het maken van de jaarrekening. 

 

Interesse of wil je meer weten: mail naar Rob van Mierlo (rob.lian@home.nl) 



 

 
 

 
Er wordt weer volop getraind op donderdagavonden:  
Peter Nefs geeft Leonardo aanwijzingen (l.); Rick Prinsen laat zien waar Bas moet staan (r.) 

 
 
Competitie - 
Resultaten voorjaar 2024 
 

NTTB 
 
Dit voorjaar speelden we met 5 teams in de NTTB-competitie en met 4 in de TTL-competitie. 
Team 1 speelde in de 3e divisie, waar ook dit voorjaar nog steeds tot hun ongenoegen een 4-
tegen-4 speelschema wordt gevolgd. Na een peiling hierover door de NTTB wordt dit systeem 
ook volgend seizoen voortgezet. Na een prima start viel team 1 tegen het einde wat terug en 
eindigde het na een 12-1 nederlaag op de 3e plaats. Kopman Jurgen verloor maar 3 keer, 
Maurice won keurig 60% van zijn partijen, Marijn en Remko draaiden boven verwachting rond 
de 40%, Koen was 1 keer nodig als invaller en alleen Ger bleef dit seizoen wat achter, maar 
hopelijk trekt dat met wat meer trainingsuren wel weer bij. 
 
Het net gepromoveerde team 2 handhaafde zich knap in de Hoofdklasse. Het werd nog heel 
spannend in de laatste weken, maar Wietse, Ries, Rob en Bram haalden met 1 punt voorsprong 
de 4e plaats. Daarbij was Ries topscorer met 70%. 
 
Team 3 had een pechseizoen in de 1e klasse. Wesley haakte al aan het begin geblesseerd af. 
Rick scoorde rond de 80% en lijkt daarmee rijp voor een plek in een sterkere klasse. Dirk deed 
het heel behoorlijk met bijna 60%, maar Joep en Danny konden helaas niet veel potten breken. 
En omdat er ook nog eens twee maal een invaller moest worden opgetrommeld, liep dit 
seizoen uit op een 5e plek en daarmee degradatie naar de 2e klasse. Voor komend seizoen 
wordt wel weer een 1e klas plek aangevraagd. 
 
Ons echte seniorenteam, team 4, begon flitsend in de 3e klasse en stond halverwege bovenaan. 
In de 2e helft van de competitie liep het een stuk minder vlot, mede door blessures van Jolanda 
en Marco. Uiteindelijk eindigden Arie, Rudi, Rob, Marco en Jolanda als vierde, waarbij opvalt 
dat hun percentages heel dicht bijeen liggen en dat Arie het hoogste scoorde. 
 
Team 5 draaide een spannende competitie in de 4e klasse. Kevin, Sipko-Jan, Gijs en Erwin leken 
rechtstreeks af te stevenen op degradatie. Ze herstelden zich echter goed, leken op weg naar 
plaats 4 en klassenbehoud, maar konden in de voorlaatste wedstrijd geen team op de been 
krijgen. Ze kregen daardoor 10 minpunten aan hun broek, met als gevolg de laatste plaats en 
degradatie. 
 



 

TTL 
 
Team 1 bestond uit 4 spelers. Rick, Remko, Stefan en Dirk moesten echter regelmatig verstek 
laten gaan waardoor maar liefst 6 keer een invaller moest meedoen. Dat leverde een kleurloos 
seizoen op met een 3e plaats als gevolg in de 1e klasse. 
 
Team 2 begon goed, maar viel na een 9-1 verlies een eind terug. Mede door Marco’s lange 
afwezigheid vanwege een blessure werd het voor Joep, Marco, Peter, Arie en Rob geen 
topseizoen met een 3e plaats in de 2e klasse. Wel viel op dat Joep het in de TTL dit seizoen veel 
beter deed dan in de NTTB. 
 
Team 3 in de 4e klasse redde het niet: Bas, Sipko-Jan, Rob en Maurits werden laatste. Voor 
Maurits was dit zijn eerste seizoen, een echt leerseizoen. Ook dit team had een paar keer 
invallers nodig. Gelukkig komt er voor volgend jaar versterking aan. 
 
Ons 4e team werd met vlag en wimpel kampioen. Christian en Sander verloren elk zelfs maar 1 
wedstrijd. Ulrich en Luk sprokkelde wat punten erbij en Devit, Freek en Bas zaten tussen de 50 
en 67%. Een aantal van deze mannen kan echt flink hogerop! 
 
 

Competitie - 
Indeling najaar 2024 
 
NTTB 
 

Team  Klasse Spelers 

1 3e div. Jurgen Wens, Maurice van den Hoven, Remko van Opstal, Ger van 
Hulten, Koen Geluk, Marijn Veijgen 

2 hoofdklas Wietse Kant, Ries van der Steen, Rob Koggel, Bram van de Berg 

3 1e klas 
(aangevr.) 

Rick Prinsen, Lars Wierts, Wesley Diependaal, Dirk Kaal 

4 3e klas  Rudi Hendriks, Arie Janissen, Marco Verhoeven, Rob van Mierlo, Hans 
van Noije 

5 5e klas Sipko-Jan van der Vinne, Kevin van der Staaij, Erwin Goewie, Sander van 
den Borne, Devit Groenen, Christian Nicolay  

 
TTL 
 

Team  Spelers 

1 1e klas Remko van Opstal, Dirk Kaal, Stefan Smits, Rick Prinsen  

2 2e klas Peter Molengraaf, Arie Janissen, Joep Jonkers, Rob van Mierlo, Marco 
Verhoeven 

3 5e klas Wil de Kok, Rob Overdiek, Sipko-Jan van der Vinne, Bas van den Dries, 
Erwin Goewie, Roland van Noort  

4 5e klas Bas van de Steen, Devit Groenen, Sander van den Borne, Christian 
Nicolay 

5 6e klas 
(aangevr.) 

Luk van den Borne, Bjorn Fokker, Freek van Zoest, Maurits Bijman, Wim 
Dankers, Ulrich Wanga (res.) 

 
 
 

 



 

 
Jaarlijks uitje op 15 juni jl. als bedankje voor onze vrijwilligers 

 
Activiteiten 
 
Zomercompetitie 
Van donderdag 4 juli t/m donderdag 15 augustus kun je weer terecht voor onze 
zomercompetitie. Op de donderdagen zijn we vanaf 19.00 uur open voor alle 
tafeltennisliefhebbers (jeugd en senioren) uit Tilburg en wijde omgeving. Info: 
Jurgenwens@hotmail.com of 06-51557431. 
 
Clubkampioenschappen  
Voor jeugd en senioren organiseren we op vrijdag 23 augustus vanaf 19.30 uur onze jaarlijkse 
clubkampioenschappen tafeltennis. We spelen enkel en dubbelwedstrijden. Opgeven kun je bij 
Jurgenwens@hotmail.com of 06-51557431. 
 
ONS-toernooi 
Voor het begin van de nieuwe competitie organiseren we weer het jaarlijkse ONS Toernooi. Dit 
keer is het te doen op vrijdag 6 september vanaf 19.00 uur. We spelen in twee gelijkwaardige 
poules volgens het Zwitserse systeem en spelen allemaal 5 wedstrijden. Opgeven kun je bij 
Jurgenwens@hotmail.com of 06-51557431. 
 
Tilburgse tafeltenniskampioenschappen 2025 
In januari wil TTV Irene voor de tweede keer de Tilburgse tafeltenniskampioenschappen 
organiseren. Deelnemers kunnen spelen in verschillende klassen, dus op eigen niveau. 
Camping- en thuistafeltennissers zijn dus ook van harte welkom. Deelnemers moeten wel 
wonen in Tilburg of lid zijn  van een Tilburgse tafeltennisclub. De datum wordt later bekend 
gemaakt. 
 
Ledenwerving 
Op 7 en 8 september vindt in het Spoorpark Tilburg het allereerste sport- en beweegfestival 
van Tilburg plaats: het Just Move Festival. Tijdens het festival kunnen bezoekers kennismaken 
met een groot aantal sport- en beweegaanbieders in Tilburg. Denk aan tafeltennis, atletiek en 
beachvolleybal, maar ook aan handboogschieten, wandelen en ‘urban sports’.  
Samen met LUTO en TIOS ’51 wil TTV Irene een tafeltennispresentatie neerzetten. Over vorm 
en inhoud zijn we nog in overleg. Een tafeltennisdemonstratie zou leuk kunnen zijn. Wie wil 
meehelpen? Vrijwilligers gevraagd!! 
 
Ledenwerving Gymclub 
Met de gemeente Tilburg en Contour/de Twern voert Irene momenteel campagne om leden te 
werven voor ons aanbod op dinsdag- en donderdagochtenden ‘’Bewegen op Muziek voor 
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Ouderen’’. Twee inlooplessen in mei leverden niet de gehoopte belangstelling op, nu zijn de 
pijlen gericht op een interne werving bij welzijnsorganisatie Contour/de Twern.  
  
 

 
 

 
Wist je dat 
 
… je je bedrijf of organisatie op een mooi bord in de zaal zichtbaar kunt maken en zo een 
bijdrage kunt leveren aan de toekomst van onze club? Meld je bij Jurgen als je interesse hebt! 
… je nog steeds (voor slechts een paar tientjes) een leuke tegel op het bord in de zaal kunt 
sponsoren? Je mag er zelf tekst en beeld voor aanleveren. Alle beetjes sponsoring helpen! 
Meld je belangstelling bij Joep Jonkers. 
… je bij Joep Jonkers Irene-shirts en -shorts kunt bestellen. Het ziet er mooi uit als we onze 
competitiewedstrijden allemaal in een Irene-tenue spelen. Ook onze sponsors vinden dat leuk! 
… we op zaterdag 15 juli het jaarlijks uitje met de vrijwilligers hadden. We hebben jeu de 
boules gespeeld en van lekkere borrelplankjes gegeten bij Non de Jeu en daarna een warm en 
koud buffet gedaan bij Irene. 

 

VACATURE  
TTV Irene heeft behoefte aan vrijwilligers die bardiensten willen draaien.  

We zoeken mensen met een positieve uitstraling, die handig zijn met de tap en de 
hapjes en zorgvuldig met het afrekenen.  

Wat je ervoor terugkrijgt: veel gezelligheid, waardering en eeuwige roem.  
 

Heb je een paar uur in de week over voor een vaste bardienst, laat je belangstelling dan 
weten aan Linda (T: 06-28442562; E: lindavoudheusden@ziggo.nl).  

 

Interesse of wil je meer weten: mail naar Rob van Mierlo (rob.lian@home.nl) 

mailto:lindavoudheusden@ziggo.nl


 

… we een barcommissie hebben van 13 mensen. Dat moeten er meer worden! Ken je 
vrienden, familie of bekenden die het wel leuk zouden vinden, of wil je misschien zelf eens 
komen proberen of het leuk is? Laat het ons weten! 
… we vrijwilligers zoeken voor onze tafeltennispromotie in het Spoorpark op zaterdag 7 en 
zondag 8 september. 
… we nieuwe brandblussers hebben laten ophangen. Dat moest ook wel, want de oude 
werden na 20 jaar niet meer gekeurd.  
… we twee meldpunten hebben in geval van sociale onveiligheid: Daniëlle van der Peet – van 
den Hurck (06-23818007 of d.vanderpeet@inter.nl.net) en bij de NTTB: Liesbeth van der Meer 
(06-36121487). 

 

Zijn er nog vragen? 
 

Heb je vragen of tips voor het bestuur dan is het goed als je weet bij wie je terecht kunt. 
Algemene tips en vragen kun je mailen naar ttvirene@gmail.com. Met specifieke vragen kun 
je terecht bij leden van het bestuur.  

 
Rob van Mierlo Voorzitter (E: rob.lian@home.nl) 
Joep Jonkers Bestuurslid: Evenementen en TC, Sponsoring en Accommodatie  

Jurgen Wens Bestuurslid: Evenementen, TC, Sponsoring 
Dirk Kaal Secretaris 
Peter Nefs Bestuurslid met speciale aandacht voor de gym- en fitnessafdeling 
Vacature   Penningmeester 

Kijk ook op: https://www.ttvirene.nl/clubinfo/bestuur/ 
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